

**Referat af grupperådsmøde den 15. februar 2021 på Teams (virtuelt)**

Dagsorden

- A. Valg af dirigent og referent.
- B. Beretning fra bestyrelsen og ledergruppen.
- C. Fremlæggelse af årsregnskab og status for det foregående år til godkendelse.
- D. Behandling af indkomne forslag.
- E. Væsentlige beslutninger om gruppens fremtid, herunder
  - 1. forelæggelse af planer for indeværende år
  - 2. beslutninger i øvrigt om gruppens udvikling, spejderarbejde mv.
  - 3. vedtagelse af budget for indeværende år, herunder fastsættelse af kontingent
- F. Fastsættelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer.
- G. Valg til bestyrelsen af
  - 1. bestyrelsesformand, kasserer og eventuelt øvrige forældre.
  - 2. ledere, herunder mindst en gruppeleder
- H. Valg af gruppens to medlemmer af Korpsrådet.
- I. Valg af gruppens fem medlemmer af Divisionsrådet.
- J. Valg af revisor og en revisorsuppleant.
- K. Beretning fra større arrangementer tilknyttet gruppen.
- L. Eventuelt.

Indkaldelsen har været sendt ud til tiden.

Ad. A        Kim Olsen blev valgt til referent.  
Niels Langkilde blev valgt til dirigent.

Ad. B        Beretning fra bestyrelsen og ledergruppen:

Gruppelederens beretning er vedlagt som bilag til dette referat.

Ad. C        Regnskab og status for 2020 blev gennemgået og godkendt. Regnskabet er godkendt af revisor. Regnskabet ender uventet op med et overskud på 1675kr.

Pga den lave aktivitet har vi få omkostninger relateret til aktivitetstilskud. Der er derfor en risiko for at vi kommer til at betale differencen mellem omkostninger og tilskud tilbage (ca. 4500kr). På den anden side har kommunen bedt os om at angive aktivitetstimer for 2020 som hvis der ikke havde været nedlukning.

- Ad. D Ingen indkomne forslag.
- Ad. E Væsentlige beslutninger om gruppens fremtid, herunder:
- Ad. E1 Afventer at vi kan komme i gang efter Corona samt hvordan vores fremtid bliver nu når kommunen overtager driften og disponeringen af hytten.
- Ad. E2 Planen er at vi til sommer kan starte en ny gren. Og måske til næste år endnu en gren.
- Ad. E3 Budget for 2021 blev gennemgået. Der forventes et negativt resultat på ca. 9800 kr., som dækkes af vores opsparing. Budget for 2021 godkendes.
- Spejderkontingent fastholdes til 800 kr. pr. år. 75 kr. for ledere pr. år. Dog nedsættes kontingentet ekstraordinært i foråret 2021 til 200kr, da der forventes færre aktiviteter pga corona.
- Ad. F Antallet af bestyrelsesmedlemmer blev vedtaget til 9.
- Ad. G1 Følgende blev valgt:
- |                       |                                   |
|-----------------------|-----------------------------------|
| Bestyrelsesformand:   | Jan Berthelsen (Jonas Berthelsen) |
| Kasserer:             | Kim Olsen                         |
| Forældrerepræsentant: | Angelica Lund (Njord Lund)        |
- Ad. G2
- |                      |  |
|----------------------|--|
| Gruppeleder:         | Thomas Hammelboe                                   |
| Lederrepræsentanter: | Maud Andersen<br>Niels Langkilde<br>Arne Jørgensen |
| Ungerepræsentant:    | Magne Andersen<br>Mathias Larsen                   |
- Ad. H Mathias Larsen og Arne Jørgensen
- Ad. I Maud Andersen, Mathias Larsen, Amanda Andersen, Magne Andersen, Arne Jørgensen
- Ad. J Dorthe Larsen blev valgt til revisor.
- Ad. K Pga Corona har spejder været lukket ned det meste af tiden. Der har derfor ikke været deltagelse i større aktiviteter.
- Ad. L I forbindelse med kommunens overtagelse af hytten blev det drøftet, hvem som har vedligeholdelsen af shelter og bålplads. Også set i lyset af at der bliver ny brugere (daginstitution) Er det kommunen eller os fremadrettet?

Referent Kim Olsen 15-februar-2021

## Ejby Gruppe – Grupperådsmøde d. 15. februar 2021

### Beretning fra Gruppeleder

Min beretning for sidste sæson kan gøres meget kort i år, da Covid-19 kom som en tyv om natten og stjal, hvad der svarer til ¾ af vores spejdersæson. Vi havde dårligt fået afholdt sidste Grupperådsmøde inden Mette Frederiksen lukkede Danmark ned og vanskeliggjorde afholdelsen af foreningsaktiviteter med en deltagerbegrænsning på 10 personer incl. ledere og Glostrup kommune samtidigt fulgte trop med at lukke for brugen af alle kommunens foreningslokaler herunder spejderhytten. Heldigvis for vores mikro-/minispejdere og klan kunne vi gennemføre spejderaktiviteter i september, oktober og november inden der så blev lukket ned igen og som er den nedlukning som vi desværre fortsat er ramt af.

Med så kort en spejdersæson har det bl.a. betydet at følgende arrangementer blev aflyst:

- Sct. Georgsdag hos Solvang Gruppe
- "Sommerlejr"
- Naturens dag
- Fredslyset
- Fælles juleafslutning

Lad os krydse fingre for et bedre 2021 om end vores arrangementer sikkert fortsat vil blive berørt i et eller andet omfang.

Desværre har det også været en sæson hvor vi har måtte sige farvel til Dan i maj måned, da hans søn ikke længere ønskede at gå til spejder og i sommers mistede vi endnu en spejderleder, idet Randi af private årsager heller ikke havde mulighed for at fortsætte. Pludselig stod vi kun tilbage med Tejs som fast og ganske ny leder og Maud og Niels som reserver og noget måtte gøres hvis grenen skulle overleve.

Heldigvis for mikro-/minigrenen var Mathias kommet hjem fra sit udenlandsophold og havde atter lyst til at være spejderleder og på et forældremøde i sensommeren fik vi ydermere hvervet René og Arne og dermed var grenen reddet. Tusinde tak for at i valgte at træde til.

En stor tak skal også lyde til Dan og Randi for den tid de begge nåede at lægge i arbejdet med mikro-/minigrenen.

Som nævnt på sidste grupperådsmøde viste Glostrup kommune pludselig interesse for brugen af spejderhytten, idet Ejbyvang (daginstitutionen i Ejby) er udfordret på pladsen. Da vores 10 årige kontrakt for brugsretten til hytten udløb til årsskiftet 2020/2021 ønskede kommunen ikke længere, at indgå en forlængelse af lejemålet på tilsvarende vilkår (Ejby Gruppe afholdte alle driftsomkostninger for hytten), idet kommunen gerne vil stille hytten til rådighed for Ejbyvang i dagtimerne og i øvrigt åbne op for øvrige foreninger i aften timerne dog med mulighed for at Ejby gruppe fortsat kan drive spejder på fastsatte ugedage (kræver mødepligt). Dette er en meget kedelig ændring for vores spejdergruppe, idet vi begrænses væsentligt i vores fleksible brug af hytten og ikke mindst mulighed for at vokse, hvorfor det på sigt kan medføre gruppens lukning.